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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  onsdag den 12 augusti 2015, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 
  Louise Linder 

 Anders Thorén  
 Elisabet Thorén 
 Carl Widercrantz, POLSEK  
 Bertil Rolf  	  

  Rita Ilomäki 
  Per Börjel 

 Elizabeth Bushby 
 

Frånvarande:  Christian Dalberg  
  

        
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  Per	  och	  Camilla	  anmälde	  
	   varsitt	  övrigt	  ärende.	  	  
	   	  
	   Paragrafen	  som	  handlar	  om	  planering	  inför	  22	  augusti	  kommer	  delvis	  att	  avhandlas	  
	   utomhus	  nere	  vid	  Maden.	  Beslutades	  därför	  att	  den	  paragrafen	  ska	  placeras	  sist	  i	  
	   dagordningen.	  	  
	   	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  3	  juni	  2015	  	  
	   Under	  sommaren	  har	  det	  skrivits	  om	  en	  ny	  kommunreform	  i	  DN.	  En	  ny	  debattartikel	  
	   från	  TUP	  bör	  utformas	  på	  detta	  tema.	  Det	  vore	  fördelaktigt	  att	  skriva	  under	  
	   tillsammans	  med	  personer	  som	  även	  förespråkar	  kommunsammanslagningar.	  	  
	  
	   Protokollet	  godkändes.	  	  
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§3	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  Budgetdebatten	  i	  juni	  var	  lyckad.	  TUP	  var	  
	   fulltaliga	  och	  alla	  talare	  höll	  sig	  inom	  tidsramen.	  
	  
	   Kommundelningsansökan	  lämnades	  in	  till	  Kammarkollegiet	  den	  18	  juni.	  Detta	  
	   uppmärksammades	  i	  bland	  annat	  SVT,	  DN,	  Dagens	  Samhälle,	  Södra	  Sidan	  och	  Mitt	  i.	  
	   Innan	  semestern	  satte	  Pierre	  upp	  ett	  antal	  skyltar	  i	  Tullinge.	  Budskapen	  var	  i	  stil	  med	  
	   ”om	  Tullinge	  hade	  varit	  egen	  kommun	  skulle	  det	  inte	  vara	  några	  hål	  i	  gatorna”.
	   Skyltarna	  väckte	  en	  hel	  del	  uppmärksamhet.	  	  
	  
	   Anders	  föreslog	  en	  ny	  motion	  som	  går	  ut	  på	  att	  sanera	  den	  mark	  intill	  Tullinge	  
	   Båtsällskap	  (TBS)	  som	  idag	  är	  avspärrad.	  På	  så	  sätt	  skulle	  man	  kunna	  bereda	  plats	  
	   även	  för	  Tullinge	  Segelsällskap	  (TSS)	  på	  denna	  sida	  av	  sjön.	  Detta	  skulle	  i	  sin	  tur	  
	   medföra	  ett	  antal	  fördelar	  som	  exempelvis	  att	  marken	  där	  nuvarande	  TSS	  är	  beläget	  
	   skulle	  kunna	  beredas	  som	  parkmark,	  med	  badbryggor	  och	  grillplatser.	  Närheten	  till	  väg	  
	   226	  gör	  det	  även	  lämpligt	  att	  uppföra	  en	  öppen	  sjösättningsramp,	  för	  både	  Tullingebor	  
	   och	  Tumbabor.	  Beslutades	  att	  Carl	  och	  Anders	  ska	  träffa	  företrädare	  för	  de	  olika	  
	   båtklubbarna	  för	  att	  sondera	  frågan.	  	  
	  
§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Det	  är	  en	  del	  trafik	  till	  Tullingekommun.se.	  Annars	  inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Lasse	  Almgren	  fick	  in	  en	  bra	  insändare	  i	  Mitt	  i	  ”de	  riktiga	  vandalerna	  sitter	  i	  
kommunhuset”.	  	  
	  	  
Frågan	  om	  svenska	  kommuners	  storlek	  har	  avhandlats	  i	  DN	  under	  sommaren.	  
Civilminister	  Ardalan	  Shekarabi	  vill	  beställa	  en	  kommunreformsutredning	  nästa	  år.	  
Utredningen	  ska	  undersöka	  tre	  alternativ	  1,	  Slå	  ihop	  kommuner.	  2,	  Asymmetrisk	  
uppgiftsfördelning	  mellan	  kommunerna.	  3,	  Ökad	  samverkan	  genom	  gemensamma	  
bolag	  och	  nämnder.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  

	   Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
	  
	   Påminnelser	  ska	  skickas	  ut	  till	  de	  medlemmar	  som	  inte	  har	  betalt	  sin	  medlemsavgift.	  
	   Detta	  görs	  efter	  sommaren.	  	  
	  

d) Den	  andra	  vägen	  	  
Inte	  nytt	  att	  rapportera	  från	  lokala	  partiers	  nätverk.	   	  	  

	  
§5	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Per	  förelog	  att	  TUP	  ska	  ta	  fram	  en	  policy	  för	  förtroendevalda	  i	  TUP.	  Beslutades	  att	  Per	  
	   ska	  återkomma	  med	  ett	  utkast/förslag.	  	  
	  
	   Camilla	  tog	  upp	  frågan	  om	  klarspråk	  i	  partiets	  kommunikation.	  Att	  uttrycka	  sig	  klart	  
	   och	  begripligt	  så	  att	  budskapet	  går	  fram	  är	  viktigt.	  Beslutades	  därför	  att	  vi	  ska	  beställa	  

	   skriften	  ”klarspråk	  lönar	  sig”.	  	  
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§6	   Nästa	  möte	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  den	  3	  september	  kl	  18:30	  på	  Medborgarkontoret	  i	  
	   Tullinge.	  	  
	  
§7	   Planering	  inför	  22	  augusti	  	  
	   I	  samband	  med	  Botkyrkas	  jippo	  den	  22	  augusti	  ska	  TUP	  hyra	  ett	  "Skansentåg"	  som	  
	   pendlar	  mellan	  infartsparkeringen	  vid	  Sunnanvägen	  och	  Maden	  nere	  vid	  Tullinge	  
	   strand.	  Vid	  Maden	  anordnas	  tipspromenad	  och	  korvgrillning.	  Aktiviteten	  passar	  för	  
	   hela	  familjen.	  Budskapet	  är	  ”Tullingepartiet	  tuffar	  på	  mot	  egen	  kommun”	  och	  nu	  
	   driver	  vi	  frågan	  vidare.	  	  Budget	  för	  hela	  aktiviteten	  är	  20	  000	  kr.	  	  
	  
	   Ett	  brev	  ska	  skickas	  till	  alla	  TUPs	  medlemmar	  som	  är	  varmt	  välkomna	  att	  delta	  i	  
	   evenemanget.	  Vi	  behöver	  även	  funktionärer	  som	  vill	  sprida	  information	  om	  aktiviteten	  
	   samt	  hjälpa	  till	  med	  praktiska	  förberedelser.	  	  
	  
	   I	  Riksten	  och	  Trädgårdsstaden	  kommer	  flygblad	  om	  evenemanget	  att	  delas	  ut	  i	  
	   brevlådorna.	  	   	  
	  
	   Styrelsemötet	  avslutades	  genom	  en	  rundtur	  vid	  Maden.	  	  

	   	  	  
Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  
	  


